
Årsmøte for nordlandshest/lyngshest
Østlandet 22. Januar 2017

-PROTOKOLL-

Tilstede: Per Otto Sørensen, Inger Blomstereng, Janne Bugten,

Solveig Wisløff, Camilla Winterseth, Trine Boysen, Suniva Eik

Boysen, Christine Helgesen, Lena Bye Martinsen, Benedichte

Hilt Mangerøy, Kristin Lilleengen, Linn Heidi Roseth, Ina

Vilikke Dramstad, Katrine Kjørlaug, Turid Helfjord, Line Camilla Bjørkevold, Marith Granhus, Per

Arne Nilsen, Inger Marie Ensrud, Liv Randi Bjørkenes, Tone Berit Semb.

Fullmakt fra: Cathrine Boysen

Totalt 21 deltakere, og 22 stemmeberettigede inkludert 1 fullmakt.

SAK 1- Konstituering – godkjenninga av innkalling og dagsorden

Møteleder: Per Arne Nilsen

Referent: Inger Marie Ensrud

Tellekorps: Lena Bye Martinsen og Christine Helgesen

Underskriving av møteprotokoll: Cathrine Kjørlaug og Janne Bugten

Innkalling og dagsorden: Godkjent

SAK 2 Årsmelding

Godkjent av årsmøte med noen små endringer.

SAK 3 Regnskap for 2016 

Laget har hatt 131 medlemmer og inntekt fra kontingenter er omtrent som forventet.

På årsmøte i januar 2016 ble det vedtatt å gi tilskudd til bedekninger. Det ble gitt tilskudd til 24 

hopper med tilsammen kr. 12.000,-, dette var kr. 3.500,- mer enn det var budsjettert for i tilskudd. 

Det ble arrangert kretsmesterskap på Stav i mai, dette arrangementet gikk med underskudd på kr. 

14.352,-.  Etter at NRYF-krav ble innført ved slike arrangement må det påregnes underskudd, men 

erfaringer fra stevnet vil bli brukt for å unngå store underskudd i fremtiden.  Aktiviteter har gått kr. 
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13.561,- over budsjett, ca. halvparten av dette skyldes at vi ikke hadde fått utbetalt omsøkt tilskudd 

fra Landslaget for oppvisninger på hingsteutstillinga og Stavsmart’n. Dette forventes å komme som 

inntekter i 2017. Det var budsjettert med et overskudd på 7.000,- fra kurs, men kursene ble avlyst på

grunn av for få påmeldte. 

Laget har spart ca. 2.400 kr på at man har tatt i bruk e-post for utsendelse av kontingentfaktura til 

medlemmer.  Vi har hatt ekstra inntekter på grasrotandel fra Norsk Tipping på kr. 1.735, og har fått 

5.000,- i inntekter fra Hestens Dag. Det er innspart 13.000,- i møtekostnader på reiseutgifter til 

Landsmøte.

Totalt har laget gått med underskudd på 17.668,- i 2016, med tilsvarende nedgang i egenkapital.

SAK 4 Budsjett for 2017

Inntekter er basert på fjorårets regnskapstall med økning i salgsinntekter på 3.000,-, økning i 

kontingent på 2.000,-, og økning av tilskudd på 1.000,-.  Stevneinntekter faller bort, men det er 

basert med inntekter fra startavgift cup på kr. 3.000,-, tilsvarende 20 startavgifter på kr. 150,-, som 

er et forsiktig anslag.

Kostnader er basert på fjorårstall med noe økning, men med bortfall av stevnekostnader og tilskudd.

Aktivitetsbudsjettet er økt, og skal inkludere premier til cup med kr. 8.500,-

SAK 5 Innmeldte saker

Ingen innmeldte saker

SAK 6 Medlemskontingent 2018

Landslaget øker hovedkontingenten med 20 kr. Liv Randi informerte litt om hva dette betyr for oss 

lokalt.

Vi har hatt lite endringer i kontingent lokalt i flere år. Medlemskontingenten er i år 400 kr for 

enkeltmedlem og 500 kr for familie.

Det ble holdt avstemming ved håndsopprekking der vi først stemte over om kontingenten skulle 

forbli uendret eller om vi skulle øke. 19 stemte for økning og 3 stemte for at den skulle forbli 

uendret. 

Vedtatt av årsmøtet: øke medlemskontingenten 
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Det kom inn forslag på hvor mye kontingenten skulle øke og vi hadde avstemning om vi skulle øke 

enkeltmedlemsskap med 20 kr eller 50 kr. Her stemte 15 for en økning på 50 kr. 

Det ble og foreslått å øke familemedlemsskap med 50 kr. Dette ble enstemmig vedtatt.

Vedtatt av årsmøtet: kontingent for enkeltmedlemskap og familie øker med 50 kr slik at 

kontingenten i 2018 blir 450 kr for enkeltmedlem og 550 kr for familiemedlemskap.

SAK 7 Valg i henhold til vedtekter

Verv Sittende Forslag For periode

Leder, 1 år Tone Berit Semb Per Otto Sørensen 2017

Styremedlem, 2 år Liv Randi Bjørkenes Liv Randi Bjørkenes 2017-2018
Per Arne Nilsen Mona Berntsen 2017-2018

Styremedlem, 2 år Anna T. Andersen Ikke på valg 2016-2017
Inger Marie Ensrud Odd Ragnar Kjellstrøm 2016-2017

Vara til styret, 1 år Inger Blomstereng Ina Dramstad 2017
Stine Larsen Nora Martinsen Merchan 2017
Odd Ragnar 
Kjellstrøm

Camilla Winterseth 2017

Vedtatt: ny leder Per Otto Sørensen (enstemmig vedtatt ved skriftlig valg)

Liv Randi Bjørkenes blir gjenvalgt. Mona Berntsen tar over for Per Arne Nilsen og Odd 

Ragnar Kjellstrøm fullfører 2 års perioden for Inger Marie Ensrud. 

Anna T. Andersen var ikke på valg.

Ina Dramstad, Nora M. Merchan og Camilla Winterseth tar over som vara for Inger 

Blomstereng, Stine Larsen og Odd Ragnar Kjellstrøm.

Verv Sittende Forslag For periode
Avlsutvalg, 1 år Per Arne Nilsen Per Otto Sørensen 2017

Tone Berit Semb Mona Voje 2017
Inger Blomstereng Kari Helene Kolstad 2017
Mona Berntsen Gjenvalg 2017
Linn Heidi Roseth Gjenvalg 2017

Janne Bugten 2017
Vedtatt: Per Otto Sørensen tar over som leder i avlsutvalget for Per Arne Nilsen, Mona 
Voje går inn for Tone Berit Semb, Kari Helene Kolstad tar over for Inger Blomstereng, 
Mona Berntsen og Linn Heidi Roseth blir gjenvalgt. Janne Bugten kommer inn som ny 
representant.
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Verv Sittende Forslag For periode
Aktivitetsutvalg,
 2 år

Jenny Gulbrandsen Christine Helgesen 2016-2017

Kari Helene Kolstad Camilla Winterseth 2016-2017
Christine Helgesen Line Camilla Bjørkevold 2017-2018

Lena Bye Martinsen 2017-2018

Vedtatt: Christine Helgesen tar over som leder av aktivitetsutvalget for Jenny 
Gulbrandsen. Line Camilla Bjørkevold og Lena Bye Martinsen går inn i aktivitetsutvalget.
Kari Helene Kolstad går ut.

Revisorer Hege Skretting 
Sjoner

Gjenvalg 2017

Ingeborg Vik Gjenvalg 2017

Vedtatt: Hege Skretting Sjoner og Ingeborg Vik blir gjenvalgt.

Verv Sittende Forslag For periode
Valgkomite Jenny Gulbrandsen Trine Boysen 2017

Trine Boysen Johannes Flaat 2017-2018
Caroline S. Thoreid Janne Bugten 2017-2019

Vedtatt: Trine Boysen rykker opp som leder i valgkomiteen.  Johannes Flaat og Janne 
Bugten kommer inn som nye i valgkomiteen. Caroline S. Thoreid trekker seg.

Det kom ikke inn benkeforslag under årsmøtet.

SAK 8 Valg av utsendinger til landsmøtet 

Landsmøtet blir i år arrangert av alslaget i Troms 4-5.mars. Laget har mulighet til å sende 3 

delegater. 

Alle var enig om at ny leder bør dra hvis han har mulighet. De hadde han. Ellers hadde Odd Ragnar 

Kjellstrøm mulighet til å stille fra styret. Det kom og ønske om at en fra aktivitetsutvalget skulle bli 

med. Lena Bye Martinsen hadde mulighet til å dra. Kom også forslag om å sende Solveig B. 

Steinnes.

Vi hadde skriftlig valg der vi valgte ut de to delegatene som skulle være med leder til landsmøtet. 

Tre potensielle kandidater;

Odd Ragnar Kjellstrøm: 13 stemmer
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Lena Bye Martinsen: 21 stemmer

Solveig B. Steinnes: 10 stemmer

Vedtatt av årsmøte: Per Otto Sørensen, Odd Ragnar Kjellstrøm og Lena Bye Martinsen drar på 

landsmøte 2016.

SAK 9 Saker til landsmøtet

Ingen konkrete saker.

Kom innspill fra Liv Randi Bjørkenes 

1. forslag om at landslaget og bør vurdere StyreWeb eller lignende program til føring av 

regnskap og medlemsoversikt.

2. landslaget bør lage styrende retningslinjer for blant annet premier og tildeling av 

tilskudd/støtte 

Liv Randi skriver et innspill til landsmøtet.

SAK 10 Annet 

1. Solveig Wisløff informerte litt om rimfakseportalen. Inger Marie Ensrud oppfordra alle til å 
følge med på aktivitetslista til laget på Øst sine sider og facebookgruppa da kalenderen på 
rimfakseportalen ikke fungerer.

Hovedstyret jobber med å få på plass en bedre løsning på web, da det er en del utfordringer 
med plattformen som brukes i dag.

2. Inger Marie Ensrud informerte om at de lokale vedtektene bør revideres slik at de samsvarer
med hovedlagets vedtekter som ble revidert i 2015 og 2016. Det er forventa at det blir nye 
endringer under landsmøte i år og. Derfor er det best å vente med revidering til etter 
landsmøte 2017.

 

Vigdalen, 01.02.2016
for styret/ Inger Marie Ensrud
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